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Zápisnica 

 

zo zasadnutia Komisie sociálnych vecí a bezpečnosti pri Mestskom zastupiteľstve 

zo dňa 19.11.2024 konaného v Zariadení pre seniorov Harmónia- Rajecké Teplice 

 

 

Prítomní:                      Meno a priezvisko                                        Podpis 

 

                                      Mgr. Katarína Baďurová                 ..............v. r. .................. 

        

                                      PharmDr. Mária Masaryková          ..............v. r. .................. 

 

                                      Mgr. Zdenka Matejová                    ..............v. r. .................. 

 

                                         

                                      Ing. Elena Bohdalová                       .....  ospravedlnená ........ 

 

 

                                      Ing. Martin Meliš                             ............. v. r. ................... 

 

                                       

Ďalej prítomní:             Ing. Zuzana Žideková                       .............. v. r. ................. 

 

                                       

 

Zapisovateľ:               Mgr. Monika Leváková                     ............. v. r. ................... 

                                      

 

 

 

Program:   

1. Otvorenie a privítanie členov komisie 

2. VZN mesta Rajecké Teplice č.  2/2024 o poskytovaní sociálnych služieb, o určení 

sumy úhrady za sociálne služby, spôsob ich určenia a platenia, o podmienkach 

poskytovania sociálnej služby v zariadení sociálnych služieb mesta Rajecké 

Teplice „Zariadenie pre seniorov Harmónia“ 

3. Aktuálne informácie o  Zariadení pre seniorov Harmónia 

4. Predĺženie platnosti Komunitného plánu sociálnych služieb mesta Rajecké Teplice 

na roky 2018 – 2024, do schválenia nového Komunitného plánu sociálnych služieb 

mesta Rajecké Teplice 

5. Rôzne  

6. Diskusia 

7. Záver       

 

Začiatok zasadnutia: 16.30 h 

.  

Bod č. 1: Otvorenie a privítanie členov komisie 

Zasadnutie viedla pani Mgr. Katarína Baďurová – predsedníčka komisie, ktorá na úvod 

privítala prítomných členov komisie a oboznámila členov komisie s programom rokovania. 
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Konštatovala, že komisia je uznášaniaschopná, prítomní boli 4 členovia, pani Ing. Elena 

Bohdalová sa ospravedlnila. Overovateľom zápisnice je pani PharmDr. Mária Masaryková. 

 

Bod č. 2: VZN mesta Rajecké Teplice č.  2/2024 o poskytovaní sociálnych služieb, o určení 

sumy úhrady za sociálne služby, spôsob ich určenia a platenia, o podmienkach 

poskytovania sociálnej služby v zariadení sociálnych služieb mesta Rajecké Teplice 

„Zariadenie pre seniorov Harmónia“ 

Pani Ing. Žideková spolu s Mgr. Levákovou informovali o úpravách VZN, o aktuálnom 

Cenníku platieb v novovzniknutom Zariadení pre seniorov Harmónia Rajecké Teplice. 

Hlasovanie komisie: 

 

Stanovisko  Za  Proti Zdržal sa 

Komisia odporúča 

zaktualizované VZN mesta 

Rajecké Teplice č.  2/2024 

o poskytovaní sociálnych 

služieb, o určení sumy úhrady 

za sociálne služby, spôsob ich 

určenia a platenia, 

o podmienkach poskytovania 

sociálnej služby v zariadení 

sociálnych služieb mesta 

Rajecké Teplice „Zariadenie 

pre seniorov Harmónia“, 

Mestskému zastupiteľstvu na 

schválenie. 

Mgr. Katarína 

Baďurová,  

PharmDr. Mária 

Masaryková, 

Mgr- Zdenka Matejová, 

Ing. Martin Meliš 

  

 

 

Bod č. 3: Aktuálne informácie o  Zariadení pre seniorov Harmónia 

Mgr. Leváková informovala o aktuálnej situácii v Zariadení pre seniorov. V mesiacoch 

október a november prebiehali úpravy exteriéru zariadenia. Bola inštalovaná brána na únikový 

výstup z budovy z boku, od parku. Na pozemok za budovou bola dovezená ornica, kde bola 

vysadená tráva. Zároveň bol exteriér pánom Ing. Murčom upravený na zimu. Taktiež bol 

dokončený plot a brána. Následne bude upravená príjazdová cesta smerom k rampe, v prednej 

časti budovy. Stále prebieha dovybavenie interiéru budovy.  

Hlasovanie komisie: 

 

Stanovisko  Za  Proti Zdržal sa 

Komisia zobrala uvedené 

informácie  na vedomie. 

Mgr. Katarína 

Baďurová,  

PharmDr. Mária 

Masaryková, 

Mgr- Zdenka Matejová, 

Ing. Martin Meliš 
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Bod č. 4:  Predĺženie platnosti aktuálneho Komunitného plánu mesta Rajecké Teplice 

Mgr. Leváková oboznámila členov komisie s potrebou predĺženia platnosti 

aktuálneho Komunitného plánu Rajeckých Teplíc (ďalej aj ako „KPSS“), s ohľadom na 

predpokladaný koniec platnosti aktuálneho KPSS v roku 2024. Predĺženie platnosti je dôležité 

aj vzhľadom na čas, ktorý je potrebný pre kvalitné vypracovanie KPSS v spolupráci 

a prizvaním relevantných aktérov. Mgr. Leváková navrhla členom sociálnej komisie predĺžiť 

platnosť aktuálneho Komunitného plánu sociálnych služieb mesta Rajecké Teplice do 

schválenia nadväzujúceho KPSS a následne predloženie tejto požiadavky na mestskom 

zastupiteľstve poslancom Mesta Rajecké Teplice. 

Komunitný plán sociálnych služieb mesta Rajecké Teplice na roky 2018 – 2024  bol 

schválený uznesením č.64/2017 mestským zastupiteľstvom dňa 07.12.2017. Povinnosť mesta 

vypracovať Komunitný plán sociálnych služieb je definovaná v zákone č.448/2008 Z.z. 

o sociálnych službách a o zmene a doplnení zákona č.455/1991 Zb. O živnostenskom 

podnikaní (živnostenský zákon) v znení neskorších predpisov. 

KPSS predstavuje strategický dokument, ktorý reaguje na aktuálne a zároveň 

predpokladá budúce potreby obyvateľov mesta v sociálnej oblasti. Vypracovanie KPSS 

v zmysle § 80 zákona č. 448/2008 musí byť spracované za prizvania všetkých relevantných 

partnerov v sociálnej oblasti a za účasti verejnosti. Zároveň musí takýto dokument obsahovať 

ako analytickú časť, ktorá popisuje aktuálny stav a potreby v sociálnej oblasti, tak aj strategickú 

časť a finančný plán plánovaných aktivít na nasledujúce obdobie.  

Hlasovanie komisie: 

 

Stanovisko  Za  Proti Zdržal sa 

Komisia zobrala informáciu 

o vyhodnotení Komunitného 

plánu za rok 2023 na vedomie. 

Mgr. Katarína 

Baďurová,  

PharmDr. Mária 

Masaryková, 

Mgr- Zdenka Matejová, 

Ing. Martin Meliš 

  

 

 

Bod č. 5: Rôzne 

V bode rôzne boli prerokované nasledovné body.  

• Plán zasadnutí komisie v roku 2025. Na základe podnetu zo strany primátora Mesta 

Rajecké Teplice, si poslanci Mesta odhlasovali nasledovné termíny sociálnych 

komisii na rok 2025. 

Komisia sociálna Mestské zastupiteľstvo 
Odsúhlasené termíny členmi 

komisie 

10.2.2025-14.2.2025 27.2.2025 11.02.2025 

7.4.2025-10.4.2025 24.4.2025 10.04.2025 

2.6.2025-6.6.2025 19.6.2025 05.06.2025 
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2.9.2025-5.9.2025 18.9.2025 04.09.2025 

18.11.2025-21.11.2025 4.12.2025 13.11.2025 

 

Hlasovanie komisie: 

 

Stanovisko  Za  Proti Zdržal sa 

Členovia komisie súhlasia 

s navrhnutými termínmi ich 

zasadnutí. 

Mgr. Katarína 

Baďurová,  

PharmDr. Mária 

Masaryková, 

Mgr- Zdenka Matejová, 

Ing. Martin Meliš 

  

 

Bod č. 6: Diskusia 

Diskusia v rámci komisie.  

• PharmDr. Masaryková upozornila komisiu, že obyvatelia Rajeckých Teplíc sa často 

informujú cez poslancov Mesta či bude prevádzka Ortopédie a Neurológie na 

zdravotnom stredisku v Meste Rajecké Teplice. Prosia Mesto, aby sa informovali u 

lekárov, ktorí majú tieto priestory v prenájme, či táto ambulancia bude k dispozícii 

občanom a kedy.  

• Predsedkyňa komisie Mgr. Baďurová dotazovala Mgr. Levákovú ohľadom 

obsadenosti novovzniknutého zariadenia pre seniorov. Mgr. Leváková oboznámila 

komisiu s aktuálnym poradovníkom  a počtom klientov. Zároveň upozornila, že pre 

projekt Mesto monitoruje vytvorených 12 miest pre prijímateľov sociálnej služby, nie, 

či sú obsadené. Projekt Mesto priamo nezaväzuje mať plne obsadenú kapacitu od 

otvorenia zariadenia, či v priebehu ďalších mesiacov. Plne obsadená kapacita počas 

celého fungovania zariadenia je nereálna. ľudia prichádzajú, odchádzajú a niekedy trvá 

dlhší čas, kým sa uvoľnené miesto obsadí a pod. Ale ak by sme nemali žiadnych 

prijímateľov sociálnej služby, ani zamestnancov, MPSVaR by nás vyradilo z evidencie 

poskytovateľov soc. služieb, čím by sme porušili podmienky následného monitorovania 

projektu a museli by sme vrátiť celý finančný príspevok NFP (Nenávratný finančný 

príspevok).  Bolo by to porušenie podmienok zmluvy o NFP. Zariadenie teda musíme 

prevádzkovať.  

• Komisia zároveň upozornila na umiestnenie defibrilátora na zdravotnom stredisku. 

Mgr. Leváková informovala, že defibrilátor bude umiestnený ku Mestskému úradu, aby 

bol dostupný 24 hodín/ denne. Zároveň Mesto k tomu zakúpi exteriérovú skrinku na 

defibrilátor. V súvislosti s tým Mgr. Leváková oboznámila komisiu, že dňa 16.10.2024 

zatiaľ 15 zamestnanci mesta Rajecké Teplice získali Európsky certifikát prvej 

pomoci. Kurz prebiehal v Simulačno- Edukačnom centre Slovenského Červeného kríža 

V Žiline. Jednalo sa o pedagógov z MŠ a škôlky Rajecké Teplice, dvoch zamestnancov 

MÚ, taktiež o oboch zamestnancov Mestskej polície Rajecké Teplice, či o terénne 

opatrovateľky. Súčasťou školenia bolo, aby sa zúčastnení naučili ako úspešne zvládnuť 

život ohrozujúce stavy na jednotlivých pracoviskách, ale taktiež ako pracovať s AED 

prístrojom (Automatický externý defibrilátor).  

 

Bod č. 7: Záver 

Predsedníčka komisie poďakovala prítomným za účasť a ukončila zasadnutie komisie. 
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Zasadnutie ukončené: 19.00 h.      

 

V Rajeckých Tepliciach 19.11.2024    

 

Zapísala: Mgr. Monika Leváková 

 

 

                                                             ........................................................................... 

                                                             Predsedníčka komisie, Mgr. Katarína Baďurová 

 

 

 

                                                             .................................................................... 

                                                             Overovateľ zápisnice, PharmDr. Mária Masaryková 


